
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. april 2019 stillet følgende spørgs-

mål nr. 776 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (O). 

 

Spørgsmål nr. 776:  

” Ministeren bedes redegøre for, hvad man konkret har gjort på Aarhus Universitets-

hospital for at afhjælpe manglen på anæstesisygeplejersker, herunder hvornår man 

begyndte at handle på problemet?  

Der henvises til ”Mangel på sygeplejersker betyder aflyste operationer på Aarhus Uni-

versitetshospital” tv2. dk den 2. april 2019 http://nyheder.tv2.dk/samfund/2019-04-

02-mangel-paa-sygeplejersker-betyder-aflyste-operationer-paa-aarhus” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Region Midtjylland. 

Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget, 

og forventer at kunne gøre dette ultimo maj 2019. 
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